
 

 

  

 Atchafalaya Trace Commission Board Meeting 

 Wednesday, January 10, 2024 – 10 a.m. Cajun Coast Visitor Center 

 900 Dr. M.L.K. Jr Blvd, Morgan City, LA 70380 

Commissioners Present 

Darrel Rivere, Assumption 

Wilbert Carmouche, Avoyelles, Chair 

Chris Burton, Iberia 

Jennifer Stelly, St. Martin 

Carrie Stansbury, St. Mary, Treasurer 

Angelique Bergeron, West Baton Rouge, Secretary 

Commissioners Absent 

Don Haydel, Ascension 

Linda Gardner, Concordia 

Hilary Collis, East Baton Rouge 

Cliff LeGrange, Iberville 

Fawn Hernandez, Lafayette 

Paula Lambert, Pointe Coupee 

Herman Fuselier, St. Landry 

Mart Black, Terrebonne 

Others Present 

Justin Lemoine, Atchafalaya National Heritage Area 

Collin Lindrew, Atchafalaya National Heritage Area 

Caroline Cassagne, Atchafalaya National Heritage Area 

Angela Rathle, National Park Service 

Charles Caillouet 

Hannah Roy, City of Morgan City 

Vanessa Spinella, Morgan City Main Street 

AGENDA 



 

 

I. Call to Order and Pledge of Allegiance (Wilbert)  

Chair Wilbert Carmouche called the meeting to order at 10:07 a.m. Carmouche thanked 

Carrie Stansbury for hosting. 

II. Agenda Approval (Wilbert)  

Agenda will be approved next meeting with a quorum present. 

III. Minutes Approval (Wilbert)  

Minutes will be approved next meeting with a quorum present. 

IV. 2024 Commission Meetings Discussion 

Justin Lemoine noted several board members have standing conflicts with the bi-monthly 

ATC meeting and asked if any commissioners present have conflicts to share. Angelique 

Bergeron noted Tuesdays and noon and afterward do not work. Stansbury shared the third 

Wednesday of the month is the board meeting for her office. 

Below dates should be ignored. ANHA staff will reschedule meetings to dates that work 

for a majority of the board and will reach out by the end of the week.  

A. Jan 10: Cajun Coast Visitor Center 

B. March 13: WBR Museum 

C. May 8: TBD (St. Martin) 

D. July 10: WBR Museum 

E.  Sept 11: TBD (Ascension) 

F. Nov 13: End-of-Year Wrap-Up Location TBD 

V. ANHA Staff Updates 

A. 2023 Annual Report (Caroline)  

Caroline Cassagne reviewed the annual report with commissioners. The 

infographic and booklet will be available on the Atchafalaya website. Any 

commissioners wishing for a printed copy should reach out to Cassagne. 

B. Lafourche Parish Legislation (Justin)  

Lemoine shared that Rep. Scalise and Sen. Cassidy introduced Lafourche 

boundary expansion legislation just before Christmas. The bill numbers are S. 

3542 and HR 6843. NPS and Scalise’s and Cassidy’s office believe the bill will 

likely pass quickly. Lemoine may need to fly to Washington, D.C., in the next 

few weeks to testify, and any commissioner wishing to send information with 



 

 

Lemoine should email ANHA as soon as possible. Carmouche asked when 

Lemoine believes the bill will pass. ANHA is unsure. Angela Rathle asked if 

there is any money attached to the expansion. Lemoine said no, which is why the 

bill will likely pass quickly. Lafourche will be ANHA’s only addition to the 

heritage area.  

Once the boundary expansion legislation passes in Congress, ANHA will meeting 

with Louisiana legislators to amend ANHA’s enabling legislation. Lemoine is 

hoping to complete this in the spring legislative session.  

Charles Caillouet shared there is a group that wants Lake Fausse Pointe to be a 

National Park. Lemoine shared it is best for ANHA and the ATC to stay out of 

those discussions as they are out of the purview of the heritage area.  

C. State Funding Update (Collin) 

Collin Lindrew shared that ANHA is developing streetscape projects in Baldwin, 

Ferriday, Vidalia, Bunkie, and Marksville. Lindrew is looking at the Make a 

Difference program from the Division of Administration for developing a master 

plan in Pierre Part Belle River. ANHA in partnership with LSU is also moving 

forward with a new playground project in Baldwin. Lindrew looking for other 

communities. LSU will design and manage community engagement for a public 

playground. The community can then use the plan to go after funding. Bergeron 

shared Pointe Coupee needs it. Lemoine said to identify the site and share a 

contact with ANHA ASAP. ANHA is also working on a Recreational Trails 

project in Arnaudville. If any commissioner has an idea or hears of a project in 

their area, email Lindrew. 

Lemoine noted that the Community Empowerment Program is made possible by 

the $100,000 in state funding ANHA received in 2023. This funding is currently 

not included in the budget, but Lt. Gov. Nungesser is working to put the funding 

back in the budget. If ANHA does not receive the recurring $100,000, the 

Community Empowerment Program will continue but the grants program will 

decrease significantly. 

D. 2024 Staff Travel (Caroline)  

Cassagne will attend the LTA Annual Meeting on Jan 16. The Department of 



 

 

Culture, Recreation, and Tourism is bringing back the funding roadshow. 

Cassagne will be in touch with dates. One person from the ANHA staff will 

attend the Creative Placemaking Summit in March. Lemoine will travel to 

Washington, D.C., in February with the Alliance of National Heritage Areas. 

Lindrew will attend the Louisiana Trust for Historic Preservation. Looking ahead, 

ANHA staff will attend the Main Street Now conference and Congres de 

Mondial. ANHA will be in touch with staff with updates on Congres as soon as 

details come available. 

E. 2024 Alliance of National Heritage Areas Meeting (April 15-18, 2024)  

ANHA staff will be in touch with commissioners on how they can best plug into 

the Alliance of National Heritage Areas Spring meeting. Cassagne will coordinate 

swag bag items with CVBs.  

VI. ANHA Projects (Justin) 

ANHA staff is currently working on the Lafourche Parish boundary expansion, the Basin 

Trace bike trail feasibility study, the Atchafalaya Welcome Center Trail, the Atchafalaya 

Murals project, and the airport signage project. Lemoine will get meeting dates from the 

Acadiana Planning Commission for bike trail study outreach. ANHA is waiting on CPRA 

for funding for the Atchafalaya Welcome Trail expansion. The Lafayette airport design 

has been approved and ANHA is now waiting on state contracts.  

Stansbury asked ANHA to consider adding a budget line item for marketing photography 

and B-roll. 

ANHA is also working with the Louisiana Office of Tourism on updates to the 

Atchafalaya Welcome Center exhibits. ANHA will also collaborate with the Louisiana 

Wildlife Federation for another installment of the coloring book. The book will likely 

have something to do with accessibility to the Atchafalaya Basin. There will also be a 

language component, and ANHA will work with Jonathan Mayers for the Louisiana 

Creole interpretation. 

ANHA is tracking a project to add interpretation at the ORCS Auxiliary Structure. 

ANHA hopes to reopen the area with the pavilion. 

ANHA is still working on getting a meeting with the Tunica-Biloxi tribe on their master 

plan. Carmouche will work on getting a meeting through his contacts. 



 

 

Bergeron asked about the bike ramp on the LA1 Bridge. Lemoine has still received no 

response. 

VII. Community Enhancement Projects Update (Collin)  

Lindrew provided updates earlier. 

VIII. Introduction to St. Mary Parish 

Stansbury gave a presentation on St. Mary Parish. 

IX. Other Business 

A. Comments from public attendees (if any) 

Cassagne shared that the Arts General Operating Support grant will open Jan. 15, 

2024 and close Feb 9, 2024. For more information, email Erica Anderson at 

eanderson@crt.la.gov. 

Cassagne also asked those commissioners who speak French to keep a close eye 

on minutes and social media from ANHA as the current translator is having health 

issues.  

X. Commissioner Announcements 

A. Assumption – Darrel Rivere shared the Pierre Part Belle River Museum’s annual 

fundraiser is on Feb 10. The kayak docks are also completed. There is one 

sidewalk left to build and signs will be installed soon. Rathle asked if there would 

be a brochure of the paddle trails. Rivere will get Rathle those brochures to share 

at NPS sites.   

B. Avoyelles – Carmouche noted that Miss Louisiana is competing for Miss America 

Sunday evening. The Arts Council of Avoyelles is celebrating 45 years. Open Mic 

Night at the Bailey’s on the Square is every third Thursday. Paragon is doing its 

alligator feeding show on the last Saturday on the month at 4 p.m. April 20 is the 

parish crawfish boil. The Jefferson Highway International Conference is in April. 

C. Iberia – The Bayou Parade is Jan. 26. 

D. Iberville – Iberville Parish has new Parish President, Chris Daigle who is the 

current president of the Bayou Pigeon Heritage Association. The Association will 

have a grand opening of the newly completed Bayou Pigeon Folklife Museum on 

Sunday, Jan. 28 from 1-4 p.m. There will be free crawfish etouffee and LeGrange 

invites all commissioners.  



 

 

E. Pointe Coupee – Classical Shindig Sunday is Jan. 14 at The Julien Poydras 

Center. Mardi Gras parades roll on Feb. 13. The New Roads Car Show is March 

9. Market at the Mill is April 5-6. Wine Down on False River is April 12-13. 

Poydras 100 year Anniversary Party at Poydras High School and Jazz Brunch is 

April 27-28.  

F. St. Landry –The city of Eunice has its annual Cajun Mardi Gras Festival, a five-

day celebration of Cajun music and zydeco, food, a boucherie, a children’s Courir 

de Mardi Gras and more. All details at available at the web site: 

https://www.eunicemardigras.com/.  

G. St. Martin – Economic development and tourism have a brand new office. 

Tourism is sending out a RFQ for the parish’s first mural in St. Martinville. The 

offices are looking to do some murals in Henderson. The parish is working with 

APC and LSU AgCenter for a crosswalk mural project in Breaux Bridge. The 

Duchamp Opera House just opened its Airbnb. ANHA funded the interpretive 

sign on outside of building. St. Martin has a new parish president and council that 

is supportive of tourism and economic development. Jennifer Stelly will set up 

meeting with ANHA staff and Parish President Pete Delcambre. The LARV 

annual conference will be held at Margaritaville. Pizza Village has broken ground 

in Breaux Bridge. The Teche Center for the Arts will host a Mardi Gras mask-

making workshop for kids on Jan 20. Jan 21 is the Courir des Enfants in 

downtown Breaux Bridge. The Heartstrings and Angel Wings gumbo cook off in 

Henderson is in March. The Acadian Memorial Heritage Festival is also in March. 

H. St. Mary – Mardi Gras on the Cajun Coast is in full swing. St. Mary Excel has 

been pushing to be the HQ for the ANERR. Franklin just launched its byways 

map. Feb 22-24 is the Eagle Expo. The walking trail is funded through three 

portions. The City of Morgan City is reapplying for RAISE and is applying for 

the Reconnecting Communities program to complete the trail.  

I. Terrebonne – Terrebonne has a new parish president.  

J. West Baton Rouge – The museum currently has giant exhibit on bugs. Two 

photography exhibits are coming up. There is a monthly genealogy program on 

the second Saturday of the month. March happy hour is Chris Thomas King. The 

https://www.eunicemardigras.com/


 

 

Museum is hosting the LEH institute for social studies teachers. On March 2, the 

Museum is hosting Le Grand Pique-Nique with CODOFIL. On March 9, it will 

host the Baton Rouge regional competition for National History Day. April 27-28 

is Kite Fest in Port Allen. 

K. National Park Service – The King Cake Festival coming up in Thibodaux on Jan 

27. Every Tuesday is Cajun music. NPS is Sponsoring Balfa Camp in March at 

Lakeview Park in Eunice. There will be music at the Depot on Feb 13. Rathle 

thanked ANHA for its participation in the Lafayette Youth Art Showcase in 

Lafayette. There are boat tours on Fridays and Saturdays in Thibodaux. The boats 

currently go to the EDW Historic Site. NPS is working on agreement with Laurel 

Valley to expand the tour. 

XI. Adjourn (Wilbert)  

the meeting adjourned at 11:57 a.m. 

  



 

 

 

 Réunion du conseil d'administration de la Commission de la Trace de l'Atchafalaya  

Mercredi 10 janvier 2024 - 10 heures Cajun Coast Visitor Center  

900 Dr. M.L.K. Jr Blvd, Morgan City, LA 70380 

Commissaires présents 

Darrel Rivere, Assomption 

Wilbert Carmouche, Avoyelles, Président 

Chris Burton, Iberia  

Jennifer Stelly, St. Martin  

Carrie Stansbury, St. Mary, trésorière  

Angélique Bergeron, West Baton Rouge, secrétaire 

Commissaires absents  

Don Haydel, Ascension  

Linda Gardner, Concordia  

Hilary Collis, East Baton Rouge  

Cliff LeGrange, Iberville  

Fawn Hernandez, Lafayette  

Paula Lambert, Pointe Coupee  

Herman Fuselier, St. Landry  

Mart Black, Terrebonne 

Autres personnes présentes  

Justin Lemoine, Atchafalaya National Heritage Area  

Collin Lindrew, Atchafalaya National Heritage Area  

Caroline Cassagne, Atchafalaya National Heritage Area  

Angela Rathle, National Park Service  

Charles Caillouet  

Hannah Roy, Ville de Morgan City  

Vanessa Spinella, Morgan City Main Street 

AGENDA 



 

 

I. Ouverture de la séance et serment d'allégeance (Wilbert)  

Le président Wilbert Carmouche ouvre la séance à 10 h 07. Il remercie Carrie Stansbury 

d'avoir accueilli la réunion. 

II. Approbation de l'ordre du jour (Wilbert)  

L'ordre du jour sera approuvé lors de la prochaine réunion si le quorum est atteint. 

III. Approbation du procès-verbal (Wilbert)  

Le procès-verbal sera approuvé lors de la prochaine réunion si le quorum est atteint. 

IV. Discussion sur les réunions de la Commission 2024  

Justin Lemoine note que plusieurs membres du conseil d'administration ont des conflits 

permanents avec la réunion bimensuelle de l'ATC et demande si les commissaires 

présents ont des conflits à partager. Angélique Bergeron note que les mardis à midi et 

après ne conviennent pas. Mme Stansbury indique que le troisième mercredi du mois est 

la réunion du conseil d'administration de son bureau. 

 Les dates ci-dessous doivent être ignorées. Le personnel de l'ANHA reprogrammera les 

réunions à des dates qui conviennent à la majorité des membres du conseil 

d'administration et les contactera d'ici la fin de la semaine.  

A. 10 janvier : Centre d'accueil de la côte cajun 

B. 13 mars : Musée WBR 

C. 8 mai : TBD (St. Martin) 

D. 10 juillet : Musée WBR 

E.  11 septembre : TBD (Ascension) 

F. 13 novembre : Synthèse de fin d'année Lieu à déterminer 

V. Mises à jour du personnel de l'ANHA 

A. Rapport annuel 2023 (Caroline)  

Caroline Cassagne a passé en revue le rapport annuel avec les commissaires. 

L'infographie et le livret seront disponibles sur le site web d'Atchafalaya. Les 

commissaires qui souhaitent obtenir une copie imprimée sont priés de contacter 

Caroline Cassagne. 

B. Législation de la paroisse de Lafourche (Justin)  

Lemoine a indiqué que le représentant Scalise et le sénateur Cassidy ont présenté 

un projet de loi sur l'extension des limites de la paroisse de Lafourche juste avant 



 

 

Noël. Les numéros des projets de loi sont S. 3542 et HR 6843. Le NPS et les 

bureaux de Scalise et Cassidy pensent que le projet de loi sera rapidement adopté. 

Lemoine devra peut-être se rendre à Washington, D.C., dans les prochaines 

semaines pour témoigner, et tout commissaire souhaitant envoyer des 

informations à Lemoine doit envoyer un courriel à l'ANHA dès que possible. 

Mme Carmouche a demandé à M. Lemoine quand il pensait que le projet de loi 

serait adopté. L'ANHA n'en est pas certaine. Angela Rathle demande s'il y a de 

l'argent lié à l'expansion. M. Lemoine répond que non, c'est pourquoi le projet de 

loi sera probablement adopté rapidement. Lafourche sera le seul ajout de l'ANHA 

à la zone patrimoniale.  

 Une fois que la loi sur l'extension des frontières aura été adoptée par le Congrès, 

l'ANHA rencontrera les législateurs de Louisiane pour modifier la loi 

d'habilitation de l'ANHA. M. Lemoine espère que cette démarche sera achevée 

lors de la session législative de printemps.  

Charles Caillouet a indiqué qu'un groupe souhaitait que le lac Fausse Pointe 

devienne un parc national. Lemoine a indiqué qu'il était préférable pour l'ANHA 

et l'ATC de rester en dehors de ces discussions car elles ne sont pas du ressort de 

l'aire patrimoniale.  

C. Mise à jour sur le financement de l'État (Collin) 

Collin Lindrew a indiqué que l'ANHA développe des projets d'aménagement de 

rues à Baldwin, Ferriday, Vidalia, Bunkie et Marksville. Lindrew étudie le 

programme Make a Difference de la division de l'administration pour développer 

un plan directeur à Pierre Part Belle River. L'ANHA, en partenariat avec LSU, va 

également de l'avant avec un nouveau projet de terrain de jeu à Baldwin. Lindrew 

recherche d'autres communautés. LSU concevra et gérera l'engagement de la 

communauté pour un terrain de jeu public. La communauté peut ensuite utiliser le 

plan pour obtenir du financement. M. Bergeron a indiqué que Pointe Coupee en 

avait besoin. Lemoine dit d'identifier le site et de partager un contact avec 

l'ANHA dès que possible. L'ANHA travaille également sur un projet de sentiers 

récréatifs à Arnaudville. Si un commissaire a une idée ou entend parler d'un projet 

dans sa région, il peut envoyer un courriel à Lindrew. 



 

 

Lemoine a noté que le programme d'autonomisation des communautés est rendu 

possible par le financement de 100 000 $ que l'ANHA a reçu de l'État en 2023. Ce 

financement n'est actuellement pas inclus dans le budget, mais le lieutenant-

gouverneur Nungesser s'efforce de le réintégrer dans le budget. Si l'ANHA ne 

reçoit pas les 100 000 dollars récurrents, le programme d'autonomisation des 

communautés se poursuivra, mais le programme de subventions diminuera 

considérablement. 

D. 2024 Voyage du personnel (Caroline)  

Cassagne assistera à la réunion annuelle de la LTA le 16 janvier. Le ministère de 

la Culture, des Loisirs et du Tourisme remet en place la tournée de présentation 

sur le financement. Cassagne sera en contact avec les dates. Un membre du 

personnel de l'ANHA assistera au Creative Placemaking Summit en mars. 

Lemoine se rendra à Washington, D.C., en février, avec l'Alliance of National 

Heritage Areas. Lindrew assistera au Louisiana Trust for Historic Preservation. À 

l'avenir, le personnel de l'ANHA participera à la conférence Main Street Now et 

au Congrès mondial. L'ANHA communiquera au personnel des mises à jour sur 

les congrès dès que les détails seront disponibles. 

E. Réunion 2024 de l'Alliance of National Heritage Areas (15-18 avril 2024)  

Le personnel de l'ANHA communiquera avec les commissaires pour leur indiquer 

la meilleure façon de participer à la réunion de printemps de l'Alliance of National 

Heritage Areas. Mme Cassagne coordonnera les articles du sac à surprises avec 

les CVB.  

VI. Projets de l'ANHA (Justin) 

Le personnel de l'ANHA travaille actuellement sur l'expansion des limites de la paroisse 

de Lafourche, l'étude de faisabilité de la piste cyclable Basin Trace, la piste du centre 

d'accueil Atchafalaya, le projet des peintures murales d'Atchafalaya et le projet de 

signalisation de l'aéroport. Lemoine obtiendra les dates de réunion de l'Acadiana 

Planning Commission pour la sensibilisation à l'étude sur les pistes cyclables. L'ANHA 

attend le financement de la CPRA pour l'expansion de l'Atchafalaya Welcome Trail. La 

conception de l'aéroport de Lafayette a été approuvée et l'ANHA attend maintenant les 

contrats de l'État.   



 

 

Stansbury a demandé à l'ANHA d'envisager l'ajout d'une ligne budgétaire pour la 

photographie de marketing et le rouleau B. 

 L'ANHA travaille également avec l'Office du tourisme de Louisiane sur la mise à jour 

des expositions du Centre d'accueil de l'Atchafalaya. L'ANHA collaborera également 

avec la Louisiana Wildlife Federation pour une nouvelle édition du livre de coloriage. Le 

livre aura probablement un rapport avec l'accessibilité du bassin de l'Atchafalaya. Il y 

aura également une composante linguistique et l'ANHA travaillera avec Jonathan Mayers 

pour l'interprétation en créole louisianais. 

L'ANHA suit un projet visant à ajouter une interprétation à la structure auxiliaire de 

l'ORCS. L'ANHA espère rouvrir la zone avec le pavillon. 

 L'ANHA travaille toujours à l'obtention d'une réunion avec la tribu Tunica-Biloxi sur 

leur plan directeur. Carmouche s'efforcera d'obtenir une réunion par l'intermédiaire de ses 

contacts. 

Bergeron a posé des questions sur la rampe d'accès pour les vélos sur le pont LA1. 

Lemoine n'a toujours pas reçu de réponse. 

VII. Mise à jour des projets de renforcement de la communauté (Collin)  

Lindrew a fourni des mises à jour plus tôt. 

VIII. Présentation de la paroisse Sainte-Marie 

Stansbury a fait une présentation de la paroisse Sainte-Marie. 

IX. Autres affaires 

A. Commentaires des participants du public (s'il y en a)  

Cassagne a partagé que la subvention de soutien général au fonctionnement des 

arts ouvrira le 15 janvier 2024 et se terminera le 9 février 2024. Pour plus 

d'informations, envoyez un courriel à Erica Anderson à eanderson@crt.la.gov.  

Mme Cassagne a également demandé aux commissaires qui parlent français de 

surveiller de près les procès-verbaux et les médias sociaux de l'ANHA car le 

traducteur 

 actuel a des problèmes de santé.  

X. Annonces des commissaires 

A. Assomption - Darrel Rivere a fait part de la collecte de fonds annuelle du Musée 

Pierre Part Belle River, qui aura lieu le 10 février. Les quais pour kayaks sont 



 

 

également terminés. Il reste un trottoir à construire et les panneaux seront bientôt 

installés. M. Rathle demande s'il y aura une brochure sur les sentiers de pagaie. 

M. Rivere lui fournira ces brochures pour qu'il les distribue sur les sites des NPS.   

B. Avoyelles - Carmouche rappelle que Miss Louisiane concourt dimanche soir pour 

Miss Amérique. Le Conseil des arts d'Avoyelles fête ses 45 ans. La soirée Open 

Mic Night au Bailey's on the Square a lieu tous les troisièmes jeudis. Paragon 

organise son spectacle de nourrissage d'alligators le dernier samedi du mois à 16 

heures. Le 20 avril, la paroisse organise une dégustation d'écrevisses. La 

conférence internationale de l'autoroute Jefferson a lieu en avril. 

C. Iberia - La Bayou Parade aura lieu le 26 janvier. 

D. Iberville - La paroisse d'Iberville a un nouveau président, Chris Daigle, qui est 

l'actuel président de la Bayou Pigeon Heritage Association. L'association 

inaugurera le nouveau musée Bayou Pigeon Folklife le dimanche 28 janvier de 13 

h à 16 h. Il y aura de l'étouffée d'écrevisses gratuite et LeGrange invite tous les 

commissaires.  

E. Pointe Coupee - Le dimanche de la nouba classique aura lieu le 14 janvier au 

Centre Julien Poydras. Les parades du Mardi Gras se déroulent le 13 février. Le 

New Roads Car Show aura lieu le 9 mars. Le marché au moulin aura lieu les 5 et 

6 avril. Le Wine Down on False River aura lieu les 12 et 13 avril. La fête du 

centenaire de Poydras au lycée de Poydras et le brunch jazz auront lieu les 27 et 

28 avril.  

F. Landry - La ville d'Eunice organise son festival annuel Cajun Mardi Gras, une 

célébration de cinq jours de musique cajun et de zydeco, de nourriture, d'une 

boucherie, d'un Courir de Mardi Gras pour les enfants et plus encore. Tous les 

détails sont disponibles sur le site web : https://www.eunicemardigras.com/.  

G. Martin - Le développement économique et le tourisme ont un tout nouveau 

bureau. Le tourisme envoie un appel d'offres pour la première fresque murale de 

la paroisse à St. Les bureaux cherchent à réaliser des fresques à Henderson. La 

paroisse travaille avec APC et LSU AgCenter pour un projet de peinture murale 

sur les passages piétons à Breaux Bridge. L'Opéra Duchamp vient d'ouvrir son 

Airbnb. L'ANHA a financé le panneau d'interprétation à l'extérieur du bâtiment. 



 

 

Martin a un nouveau président de paroisse et un conseil qui soutient le tourisme et 

le développement économique. Jennifer Stelly organisera une réunion avec le 

personnel de l'ANHA et le président de la paroisse, Pete Delcambre. La 

conférence annuelle de LARV se tiendra à Margaritaville. Pizza Village a ouvert 

ses portes à Breaux Bridge. Le Teche Center for the Arts organisera un atelier de 

fabrication de masques de Mardi Gras pour les enfants le 20 janvier. Le 21 janvier 

aura lieu le Courir des Enfants dans le centre ville de Breaux Bridge. Le 

Heartstrings and Angel Wings gumbo cook off à Henderson a lieu en mars. Le 

Acadian Memorial Heritage Festival a également lieu en mars. 

H. St. Mary - Le Mardi Gras sur la côte cajun bat son plein. Mary Excel a fait 

pression pour devenir le QG de l'ANERR. Franklin vient de lancer sa carte des 

routes secondaires. L'Eagle Expo se tiendra du 22 au 24 février. Le sentier 

pédestre est financé en trois parties. La ville de Morgan City renouvelle sa 

demande de financement au titre du programme RAISE et sollicite le programme 

Reconnecting Communities pour achever le sentier.  

I. Terrebonne - Terrebonne a un nouveau président de paroisse.  

J. West Baton Rouge - Le musée présente actuellement une exposition géante sur les 

insectes. Deux expositions de photographies sont à venir. Il y a un programme 

mensuel de généalogie le deuxième samedi du mois. L'happy hour du mois de 

mars aura lieu chez Chris Thomas King. Le musée accueille l'institut LEH pour 

les professeurs d'études sociales. Le 2 mars, le musée organise Le Grand Pique-

Nique avec le CODOFIL. Le 9 mars, il accueillera la compétition régionale de 

Bâton Rouge pour la Journée nationale de l'histoire. Les 27 et 28 avril, le Kite 

Fest se tiendra à Port Allen. 

K. National Park Service - Le festival du gâteau de roi aura lieu à Thibodaux le 27 

janvier. Tous les mardis, il y a de la musique cajun. Le NPS sponsorise ou 

organise le Balfa Camp en mars au Lakeview Park à Eunice. Il y aura de la 

musique au Dépôt le 13 février. Rathle a remercié l'ANHA pour sa participation 

au Lafayette Youth Art Showcase à Lafayette. Des excursions en bateau sont 

organisées les vendredis et samedis à Thibodaux. Les bateaux vont actuellement 



 

 

au site historique de l'EDW. NPS travaille sur un accord avec Laurel Valley pour 

étendre la visite. 

XI. Levée de la séance (Wilbert)  

La séance est levée à 11 h 57. 

 

 

 


